
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 3. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 143
Kan ministeren bekræfte, at der fra 2015 til 2016 er sket et dramatisk fald i
besøgstallet på de af statens museer, som har genindført brugerbetalingen for
at imødegå konsekvenserne af regeringens kulturnedskæringer, og hvad vil
ministeren gøre for at vende udviklingen, så større dele af befolkningen får
gavn og glæde af statens museer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til
lov@ft.dk.
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